

Tracy WAN

From: staff-association-news-list-request@lists.ust.hk on behalf of Staff Association HKUST <staff@ust.hk>
Sent: Thursday, November 2, 2017 10:26 PM
To: staff-association-news-list@ust.hk
Subject: SA Staff Appreciation Happy Hour 科大教職員感恩歡樂時光 - on 23 Nov 2017 / 2017年11月23日



Dear Colleagues,

We are organizing our annual **Staff Appreciation reception** on the Thanksgiving Day, to meet up and thank each other, at the newly renovated **UC Bistro** on **23 Nov 2017**.

適逢2017年11月23日(四)的感恩節，我們一起來聚聚，藉此互相表達支持和感謝。

SA Staff Appreciation Happy Hour

科大教職員感恩歡樂時光

Date: **November 23, 2017 (Thu)**
日期: **2017年11月23日(四)**

Time: **6:00pm – 8:00pm**
時間: 下午6時至8時

Venue: UC Bistro, University Center
地點: 大學中心 UC Bistro

Fee: **HK\$40 for SA members (pay at door)**
(for a **light buffet with a selection of canapes and a standard drink - including bottled beer, house red/white/sparkling wine**)

收費: 會員HK\$40 (現場收費)
(**輕怡小食自助餐和一杯酒精或非酒精飲料**)

HK\$80 for non-SA member
其他科大教職員: HK\$80

Sign up 登記參加:
<https://goo.gl/forms/ZCgOV5BY7mBWqxaW2>

For non-SA members, join us to enjoy the event at the membership price. It's easy and only costs you HK\$30 for annual membership. **[Apply Now!](#)**
未成為教職員會會員的同事可先入會。會員年費為\$30，申請表格可於此網頁下載: http://staff.ust.hk/membership_form.html

We have also prepared the attached 'Thank You' card for you to show your appreciation to your colleagues and friends.
我們為你準備了“感謝卡”，以便各位寫下對同事欣賞及關懷的字句，互相送贈。

Together we are building a supportive and appreciative community here.
希望是次活動能凝聚職員間互相幫助，互相欣賞的氣氛。

Yours Sincerely,

HKUST Staff Association
香港科技大學教職員協會

"Services & Benefits - Special Offer": http://staff.ust.hk/service_off.html
服務與福利/商品折扣

"Interest Group & Teams": <http://staff.ust.hk/interest.html>
興趣小組與運動隊